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Hva mener du nå, Nils Olve?
i Stange produserer Nils Olve Gillund (bildet 
til venstre) løk til direktekonsum og blom-
kål til industri. Høsten 2014 var han omtalt i 
en GPS-spalte med tittelen: «Lunsj med Nils 
Olve». Der sto det bl.a.: Nils Olve er utdannet 
samfunnsøkonom, vet hvordan markedet 
fungerer og hva han tjener penger på. Det er 
gull verdt for oss at vi har lov til å samarbeide 
på produsentnivå i Norge, sier han; «jeg er en 
samvirkemann». idealist? «Nei, fordi jeg tjener 
penger på det». Den 15. mai 2020 konfronterte 
vi Nils Olve med det han sa i 2014 og spurte 
«hva mener du nå?». Svaret var, fra han som 

nå også er leder i GH-mjøsen: «Jeg mener fort-
satt det jeg sa i 2014. Produsentsamarbeidet 
er gull verdt. Produsentene i styringsgruppe-
ne i GPS gjør en kjempejobb. Det er viktig at 
GPS har fullt fokus på marked og markedsba-
lanse, og ikke lar seg lokke inn på andre ar-
beidsområder. Legg vekt på å bli bedre på det 
dere er gode på». 

Når vi likevel var i Stange stakk vi innom Ei-
nar Stadshaug (bildet til høyre) for å «kartleg-
ge» statusen mht. tidligløken i området. 15. 
mai sa Einar (bildet): «det var tidlig, så ble det 
kjølig, nå er vi ca. i normal rute med den tidlig-
ste løken (tørr løk i begynnelsen av august).»


